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Abstract (en)
[origin: WO2018122025A1] The invention relates to a method for operating an electronically controlled pump assembly (1), wherein, in an electronic
controller (6), setting parameters of the pump (2) can be adjusted to adapt to the hydraulic requirements of the local installation situation (4, 5). The
operating data is recorded during the operation of the pump assembly (1). After a predetermined time, based on the recorded operating data, it is
checked whether the pump assembly (1) has been set according to the factory default settings from start-up. If this is not the case, a signal (11) is
output in order to call attention to the adjustments that are still required.

Abstract (de)
Das Verfahren dient zum Betreiben eines elektronisch gesteuerten Pumpenaggregates (1), bei dem in einer elektronischen Steuerung (6)
Einstellparameter der Pumpe (2) zur Anpassung an die hydraulischen Anforderungen der örtlichen Einbausituation (4, 5) einstellbar sind. Während
des Betriebes des Pumpenaggregates (1) werden die Betriebsdaten registriert. Nach einer vorbestimmten Zeit wird anhand der registrierten
Betriebsdaten überprüft, ob das Pumpenaggregat (1) seit der Inbetriebnahme gegenüber den werkseitigen Voreinstellungen eingestellt worden ist.
Wenn dies nicht der Fall ist, wird ein Signal (11) abgeben, um auf die noch erforderliche Einstellung aufmerksam zu machen. (Fig. 1)
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